



Membership Application

By purchasing an Almas Jiwani Foundation membership (or renewing with us), your annual contribution entitles you to receive exclusive invitations to high profile events with discounted ticket prices, updates about our National Committee work, and information about volunteer opportunities within our Committee.

Name:

Company Name:

Address: Apt/Unit:

City: Province: Postal Code:

Telephone: Email:

Annual Membership Fees and Benefits

Please select your membership category:

- Level I – Student - \$25.00**

- Level II – Individual - \$50.00**
 - Invitations to Almas Jiwani Foundation Events

- Level III – Corporate - \$1,000**
 - VIP Invitations to high profile Almas Jiwani Foundation Events
 - Honorary Mention as “Friends of Almas Jiwani Foundation” on our website

Gift Memberships

Give the gift that will truly make a difference in the lives of women and girls around the world – give an Almas Jiwani Foundation membership. You will receive confirmation immediately and the gift recipient will receive a notification of your generosity by e-mail.

Gift Membership Recipient’s Name (if applicable):.....



ALMAS
JIWANI
FOUNDATION

Donation Pledge

I would like to make a donation of \$ _____ to **Almas Jiwani Foundation** work in raising the hopes of women through practical entrepreneurial, grass-roots projects and awareness of gender equality issues. I authorize the Almas Jiwani Foundation to receive this yearly donation on my behalf.

Payment

- **By mail** - Enclose this membership form and make a cheque payable to **Almas Jiwani Foundation** at: Suite 502 – 331 Cooper Street, Ottawa, Ontario, Canada, K2P 0G5
- **Online** - Email this form to info@almasjiwanifoundation.org and donate online (Credit Card, Paypal, Online interact)

Almas Jiwani Foundation | Suite 502 – 331 Cooper Street, Ottawa ON, K2P 0G5

Tel: (613)-234-8252 ext. 103 | Fax: (613)-234-8221

Email: info@almasjiwanifoundation.org | Website: www.almasjiwanifoundation.org



ALMAS
JIWANI
FOUNDATION

Demande d'adhésion

En devenant membre de la Fondation Almas Jiwani (ou en renouvelant votre adhésion), votre contribution annuelle vous donne le droit de recevoir un rabais exclusif pour assister à nos événements, à des mises à jour sur notre travail, aux opportunités de bénévolat au sein du comité.

Nom:

Compagnie/Organisation:

Adresse: Apt/Unité:

Ville: Province: Code Postal:

Téléphone: Courriel:

Frais annuels d'adhésion & avantages

Sélectionnez votre catégorie d'adhésion:

- Niveau I – Cotisation étudiante – 25 \$**
- Niveau II – Cotisation individuelle – 50 \$**
 - Invitations aux événements de la Fondation Almas Jiwani
- Niveau III – Cotisation d'entreprise – 1000**
 - Invitations VIP aux événements médiatisées de la Fondation Almas Jiwani
 - Mention d'honneur sur notre site web en tant qu'Amis de la Fondation Almas Jiwani

Faites un cadeau d'adhésion

Offrir un abonnement annuel en cadeau à quelqu'un qui vous est cher fera vraiment une différence dans la vie de femmes et jeunes filles à travers le monde – offrez le cadeau d'adhésion à la Fondation Almas Jiwani. Vous recevrez, ainsi que la personne à qui vous faites un cadeau, un courriel de confirmation immédiatement après avoir effectué votre paiement.

Nom du/de la bénéficiaire du cadeau d'adhésion (si applicable) :.....

Courriel du/de la bénéficiaire du cadeau d'adhésion (si applicable) :.....

Almas Jiwani Foundation | Suite 502 – 331 Cooper Street, Ottawa ON, K2P 0G5

Tel: (613)-234-8252 ext. 103 | Fax: (613)-234-8221

Email: info@almasjiwanifoundation.org | Website: www.almasjiwanifoundation.org



ALMAS
JIWANI
FOUNDATION

Promesse de don

Je veux faire un don de _____ \$ dédié au travail de la Fondation Almas Jiwani dans l'espoir de l'autonomisation des femmes à travers les projets d'entrepreneuriat et la promotion et sensibilisation de l'égalité entre les genres. J'autorise la Fondation Almas Jiwani à recevoir ce don annuel à mon nom.

Paiement

- **Par la poste** : Inclure ce formulaire d'adhésion et un chèque payable à l'ordre de **Fondation Almas Jiwani**; postez à : , Suite 502 – 331, rue Cooper, Ottawa OK2P 0G5, Canada
- **En ligne** : Scannez une copie de ce formulaire, envoyez par courriel à info@almasjiwanifoundation.org et effectuez votre paiement sur le site de Canada Helps (Carte de crédit, PayPal, Interac)

Almas Jiwani Foundation | Suite 502 – 331 Cooper Street, Ottawa ON, K2P 0G5

Tel: (613)-234-8252 ext. 103 | Fax: (613)-234-8221

Email: info@almasjiwanifoundation.org | Website: www.almasjiwanifoundation.org